
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ №87 

засідання постійної комісії з питань містобудування, будівництва, житлово-

комунального господарства, транспорту, зв’язку та сфери послуг 

 

24 вересня 2024 року м.Пирятин 

 

Присутні:  Хоменко О.В. – голова комісії; 

Білик Ю.В., Курочка О.С. – члени комісії. 

 

Відсутні: Люльченко О.А. – секретар комісії. 

 

Запрошені: Сімонов А.В. – міський голова; 

 Пазюк С.Г. – секретар ради; 

 Войпанюк В.К. – начальник відділу житлово-комунального 

господарства виконкому міської ради; 

 Черненко І.В. – головний спеціаліст відділу містобудування та 

архітектури; 

 Кеда С.Ю. – начальник фінансового управління; 

 Коваль А.А. – начальник відділу управління комунальною 

власністю; 

Соловйов Р.Ю. – начальник юридичного відділу; 

 Музиченко Н.О. – головний спеціаліст відділу економіки та 

агропромислового розвитку; 

 Суслова А.М. – економіст КП „Каштан“. 

 

 Під час формування порядку денного засідання Соловйов Р.Ю., начальник 

юридичного відділу, запропонував доповнити перелік питанням „Про 

здійснення поховань на міському цвинтарі“. 

 Войпанюк В.К., начальник відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради, запропонував доповнити перелік питанням „Про 

внесення змін до Програми „Питна вода Пирятинської міської територіальної 

громади на 2024 рік“. 

 Черненко І.В., головний спеціаліст відділу містобудування та архітектури, 

запропонувала доповнити перелік питанням „Про внесення змін до Програми 

розвитку дорожнього руху та його безпеки в Пирятинській міській 

територіальній громаді на 2024 рік“. 

 

Дані пропозиції були підтримані членами комісії одноголосно. 

 



Порядок денний: 

1. Про внесення змін до Програми утримання об’єктів комунальної та 

іншої власності Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік 

2. Про внесення змін до Програми підтримки безпритульних тварин на 

території Пирятинської міської територіальної громади на 2024-2027 роки 

„Долоні надії“ 

3. Про внесення змін до Програми покращення благоустрою Пирятинської 

міської  територіальної громади на 2024 рік 

4. Про збільшення статутного капіталу комунального підприємства 

„Каштан“ та затвердження Статуту у новій редакції 

5. Про збільшення статутного капіталу Пирятинських госпрозрахункових 

очисних споруд та затвердження Статуту у новій редакції 

6. Про передачу основних засобів на баланс та в господарське відання 

комунальному підприємству „Чистий струмок“ 

7. Про здійснення поховань на міському цвинтарі  

8. Про внесення змін до Програми „Питна вода Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік“ 

9. Про внесення змін до Програми розвитку дорожнього руху та його 

безпеки в Пирятинській міській територіальній громаді на 2024 рік 

10. Про розгляд звернення депутата Захарченко А.О. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

 Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про внесення змін до Програми утримання об’єктів 

комунальної власності Пирятинської міської територіальної громади на 2024 

рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 3 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного 

питання у запропонованій розробником редакції. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

 Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка проінформувала про внесення 

змін до Програми підтримки безпритульних тварин на території Пирятинської 

міської територіальної громади на 2024-2027 роки „Долоні надії“ 

 

 

 

 



ВИСТУПИЛИ: 

 Хоменко О.В., голова комісії, який запропонував відредагувати захід, 

прибравши послугу вакцинації та стерилізації тварин, що належить жителям 

Пирятинської міської територіальної     громади. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 3 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного 

питання з урахуванням обговорених та погоджених пропозицій. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

 Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка проінформувала про внесення 

змін до Програми покращення благоустрою Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 3 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного 

питання у запропонованій розробником редакції. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

 Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка проінформувала про 

збільшення статутного капіталу комунального підприємства „Каштан“ та 

затвердження Статуту у новій редакції. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 3 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного 

питання у запропонованій розробником редакції. 

 



5. СЛУХАЛИ: 

 Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про збільшення статутного капіталу Пирятинських 

госпрозрахункових очисних споруд та затвердження Статуту у новій редакції. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 3 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного 

питання у запропонованій розробником редакції. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

 Войпанюка В.К., начальника відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради, який проінформував про передачу основних засобів на 

баланс та в господарське відання комунальному підприємству „Чистий 

струмок“. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Хоменко О.В., голова комісії, який рекомендував розробнику уточнити 

суму зносу основних засобів, які передаються та відобразити у додатку.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 3 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного 

питання у запропонованій розробником редакції. 

 

7. СЛУХАЛИ: 

 Соловйова Р.Ю., начальника юридичного відділу, який проінформував про 

здійснення поховань на міському цвинтарі. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 3 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 



ВИРІШИЛИ: 

1. Рекомендувати міській раді внести дане питання до проєкту порядку 

денного вісімдесятої позачергової сесії Пирятинської міської ради. 

2. Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного 

питання у запропонованій розробником редакції. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

 Войпанюка В.К., начальника відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради, який проінформував про внесення змін до Програми 

„Питна вода Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 3 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Рекомендувати міській раді внести дане питання до проєкту порядку 

денного вісімдесятої позачергової сесії Пирятинської міської ради. 

2. Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного 

питання у запропонованій розробником редакції. 

 

9. СЛУХАЛИ: 

 Черненко І.В., головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури, яка проінформувала про внесення змін до Програми розвитку 

дорожнього руху та його безпеки в Пирятинській міській територіальній 

громаді на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Хоменко О.В., голова комісії, який попросив надати йому список 

щебенювання вулиць міста, який був напрацьований у 2017 році, рекомендував 

начальнику відділу містобудування та архітектури Зергані М.І. на наступному 

засіданні комісії проінформувати по даному питанню. Рекомендував 

заступнику голови з питань діяльності виконавчих органів Бровару Г.Д. взяти 

дане питання на особистий контроль  

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 3 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

1. Рекомендувати міській раді внести дане питання до проєкту порядку 

денного вісімдесятої позачергової сесії Пирятинської міської ради. 

2. Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного 

питання у запропонованій розробником редакції. 

3. Рекомендувати начальнику відділу містобудування та архітектури 

Зергані М.І. на наступному засіданні комісії довести до відома список 

щебенювання вулиць міста, який був напрацьований у 2017 році. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

 Пазюка С.Г., секретаря ради, який проінформував про звернення депутата 

Захарченко А.О. щодо посилення публічного висвітлення ситуації навколо 

полонених та безвісті зниклих захисників Сил Оборони України та сприянню 

визволення їх з полону. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 2 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 1 особа; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного 

питання у запропонованій розробником редакції. 

 

 

Голова постійної комісії з питань  

містобудування, будівництва, 

житлово-комунального господарства,  

транспорту, зв’язку та сфери послуг  Олексій ХОМЕНКО 

 

 

Протокол вів головний  

спеціаліст секретаріату Марина ПРОШКОВСЬКА 


